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Abstract (en)
[origin: US4539729A] Fiber slivers must be condensed during the course of a spinning process or their mass must be determined. For this purpose
there are employed so-called grooved pairs of rollers, that is to say, profiled rolls which define a sliver throughput groove which is limited or confined
at both sides. The sliver is guided through a feed or delivery funnel up to the throughput groove. The danger thus exists that individual fibers can jam
between the side surfaces or faces of the rollers which form the lateral boundaries of the groove. This danger is eliminated with the invention in that
the fiber outlet opening of the feed funnel is located within the region of a wedge-shaped gap which is bounded by an overlapping zone of the side
surfaces or faces of the rollers.

Abstract (de)
Faserbänder müssen im Laufe des Spinnprozesses komprimiert oder deren Maß muß ermittelt werden. Zu diesem Zweck verwendet man
sogenannte Nutenwalzenpaare, d.h. profilierte Walzen, welche eine beidseitig begrenzte Durchgangsnut für das Faserband definieren. Das
Faserband wird durch einen Trichter (10) bis in die Durchgangsnut geführt. Dabei besteht die Gefahr, daß Einzelfasern sich zwischen den die
seitliche Begrenzung der Nut bildenden Seitenflächen (6', 7') der Walzen (2, 3) verklemmen können. Diese Gefahr wird dadurch beseitigt, daß die
Faseraustrittsöffnung (12) des Trichters (10) innerhalb des Bereiches des Keilspaltes (13) liegt, welcher begrenzt ist durch die Überlappungszone
(15) der Seitenflächen (6', 7') der Walzen (2, 3).
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